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Θέατρο Ληξουρίου. Πού «πήγαν» οι 900.000 € με τις οποίες είχε χρηματοδοτηθεί μέσω 

ΠΔΕ από το 2019; 

Προς κ. Περιφερειάρχη. 

Στις 18/9/2018 ο υφυπουργός Ανάπτυξης και Επενδύσεων κ. Γιαννακίδης, απαντώντας θετικά 

σε αίτημα της ΠΙΝ/ΑΝΑΣΑ για λογαριασμό του δήμου Κεφαλονιάς, χρηματοδότησε με το 

ποσόν των 900.000 ευρώ από το ΠΔΕ το έργο της επισκευής του Θεάτρου Ληξουρίου. 

Στις 13/7/2020, μετά από συνάντηση με τον δήμαρχο Ληξουρίου και με την παρουσία του 

αντιπεριφερειάρχη κ. Τραυλού, η αντιπεριφερειάρχης κ. Μοθωναίου αναφέρεται 

συγκεκριμένα στην χρηματοδότηση αυτή σχετικά με το συγκεκριμένο έργο. 

Στις 23/8/2021 η περιφερειάρχης σε συνάντηση της με τους δημάρχους της Κεφαλονιάς και 

της Ιθάκης ανακοινώνει εκ νέου το έργο του Θεάτρου Ληξουρίου. 

Στις 29/4/2023 το Περιφερειακό Συμβούλιο με την απόφαση του 106-11/29.4.2023 προχωρεί 

σε Προγραμματική Σύμβαση με τον δήμο Ληξουρίου για το έργο της επισκευής του Θεάτρου 

και χρηματοδοτεί με 2.000.000 € από τις πιστώσεις που προέρχονται από την περιφέρεια 

Αττικής και τα οποία προορίζονταν για το έργο της Ανάπλασης και επισκευής των 

κοινοχρήστων χώρων της πόλης του Ληξουρίου. 

Μετά από τέσσερα χρόνια διοίκησης της περιφερειακής αρχής Κράτσα-Τσαγκαροπούλου το 

Θέατρο Ληξουρίου παραμένει «στα αζήτητα» και παραδόξως εξαφανίστηκε η πίστωση των 

900.000 ευρώ. 

ΕΠΕΡΩΤΑΤΑΙ η περιφερειάρχης : 

1. Γιατί επί τέσσερα χρόνια δεν αξιοποιήσατε την υπάρχουσα χρηματοδότηση των 900.000 €; 

2. Πού βρίσκονται σήμερα τα 900.000 €; ανακλήθηκαν από το υπουργείο λόγω μη έγκαιρης 

αξιοποίησης; 

3. Πώς θα υλοποιηθεί το έργο της ανάπλασης των κοινοχρήστων χώρων που του διαγράψατε 

την χρηματοδότηση; 

Για την ΑΝΑΣΑ: 

Θεόδωρος Γαλιατσάτος 

περιφερειακός σύμβουλος 

επικεφαλής ΑΝΑΣΑ 

τ. περιφερειάρχης Ι.Ν. 


